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مبارزه با فساد و توجه به حمایت از تولید 
 از اولویت های قوه قضائیه است 

حجت الاســام »سید ابراهیم رییســی« روز گذشته  در 
مراســم تودیع و معارفه رییس جدید قوه قضاییه گفت: 
لازم اســت در ابتدا شکرگزار حضرت حق باشم چرا که 
در این مدت، آمدن از آســتان قدس کار آسانی نبود ولی 
مقام معظم رهبری فرمودند دعا می کنم خداوند خیر دنیا 
و آخــرت نصیب فرماید و امروز در اباغی که فرمودند، 
محبت ایشان و مردم، سرمایه بزرگی برای دستگاه قضایی 

و این حقیر است.
وی با بیان اینکه این محبت و اعتماد سرمایه ای است که باید 
شاکر آن بود، اظهار داشت: به خاطر انتصاب بسیار شایسته 
در دستگاه قضایی تشکر و تقدیر می کنم. من ۳۶ سال است 
که از نزدیک با آقای محسنی همکار هستم و در این مدت، 
آنچه از ایشان دیدم، صاحیت های عملی و تسلط بر مبانی 
و حقوق است. ایشان قاضی توانمندی است و نسبت به 

دستگاه قضایی بسیار آشنا هستند.
رییس جمهور منتخب، محســنی اژه ای را دارای روحیه 
انقابی دانســت و تصریح کرد: تطورات زمانی ایشان را 
دچار چرخش نکــرده و بر مبانی انقابی همواره پایبند 
هســتند. در این مدت که من افتخار خدمت در دستگاه 
قضایی را داشتم، ایشان در مسئولیت معاونت اول، نقش 
مهمــی در انتصاب مدیران عالــی و قضات و مدیریت 

پرونده های مهم در کنار دادســتان کل کشور و... موجب 
آرامش می شد.

رییسی با بیان اینکه اژه ای مشاوری امین برای همه قضات 
و بنده بود، خاطرنشان کرد: جایگاه ایشان بسیار ارزشمند 
بود. از همه عزیزان و مســئولان دســتگاه قضا و قضات 
تشکر می کنم. خواسته هایی که داشتیم گاهی با امکانات 
دادگستری ها متناسب نیست. کمبود نیروی انسانی گاهی 

تا ۴۰، ۵۰ درصد کمتر بود. کمبود قضات داشتیم.
وی گفت: علیرغم شرایط کرونایی با همه توان شبانه روز 
تــاش کردیم و عزیزان کارنامه ای ارائه دادند که موجب 
اظهارنظر رهبر معظم انقاب در روز هفتم تیر امسال شد و 
این سند افتخاری برای قوه قضاییه و همکاران عزیز است. 
من یقین دارم با مدیریت آقای محسنی و ابتکار عمل ایشان 
و همکاران خوبی که در قوه قضاییه داریم، گام های بلندی 

برداشته خواهد شد.
رییس جمهور منتخــب در ادامه تحول را یک ضرورت 
برای قوه قضاییه عنوان کرد و گفت: رهبر معظم انقاب، 
شخصیت امام را به عنوان امام تحول تبیین کردند و فرمودند 
امام، امام تحول با این ویژگی ها است. دستگاه قضایی در 
بســتر گام دوم نیاز به تحولی داشت و این تحول هم در 
سندی که تهیه شده دیده شده است  و ان شاءلله این سند هر 

سال ارتقا پیدا کند و به اینجایی که الان هست، بسنده نشود.
رییس جمهوری منتخب ادامه داد: ما همان ابتدا که کار را 
شروع کردیم، سندی که تقدیم رهبر معظم انقاب کردیم 
با سند امروز متفاوت است. این سند ارتقای یافته ای است 
که خدمت همه عزیزان است. باز هم در تاش های بعدی 
گام های بلندی برای ارتقاء بیشتر این سند برداشته خواهد 

شد.
وی خاطرنشان کرد: تاش من در این مدت این بوده که 
تحقق موارد هشت گانه ای که رهبری در اباغ فرمودند را 
با همکاران عزیز دنبال کرده و تاش کنیم آنچه که از وعده 
یا خواسته است به صورت سند درآید که پیش روی همه 
همکاران برای پیگیری و تحقق بماند و تاش شد حرکت 
برنامه محور باشــد و این حرکت همواره می تواند پایدار 

بوده و تداوم داشته باشد.
رییس جمهوری منتخب توجه به ســه موضوع کرامت 
مردم، ارباب رجوع و همکاران را ســه نکته مهم در سال 
گذشــته و سال جاری عنوان کرد و گفت: موضوع دیگر 
توجه به مبارزه با فساد به عنوان یک محور اصلی و توجه 

به حمایت از تولید بعنوان سخن سال بود.
رییســی بیان کرد: همکاران همــت کردند و تا جایی که 
برایشان امکان داشت، تاش کردند و باید از همه نهادها 
و دســتگاه هایی که با قوه قضاییه همکار بودند، از نیروی 
انتظامی، مجلس شورای اسامی، از عزیزانی که در دولت 
کمک کردند و از نهادهای مختلفی که با قوه قضاییه همکار 

و همراه هستند، قدردانی کنم 
وی عنوان کرد: اگر موفقیتی در قوه قضاییه بوده که امروز 
مورد توجه است مربوط به تک تک همکاران است. ممکن 
است من سخنی را به عنوان مسئول بیان کنم اما مربوط به 
اقدامات تک تک همکاران است که این افتخار را رقم زدند. 
این سند مربوط به همه تاش هایی است که افرادی بی نام و 

نشان در دستگاه قضا انجام دادند.
رییس جمهور منتخب با اشاره به ویژگی های محسنی اژه ای 
گفت: ایشان اکنون در جایگاه رییس قوه قضاییه حضور 
دارند، اما در بسیاری از پیشرفت ها نقش داشتند و همواره 
تاششان این بوده که بی نام و نشان ظاهر شوند عنی کارشان 

باشد اما اسم خودشان در بسیاری از جاها نباشد.

فرش قرمز برجام 
حشمت الله فاحت پیشه گفت: در عرصه بین المللی کشور باید وارد تنش 
زدایی بین المللی شود و همه باید تاش کنند که موضوع احیای برجام و مذاکرات 
وین به نتیجه برسد.احیای برجام می تواند فرش قرمزی برای دولت منتخب باشد؛ تا 

بتواند سیاست توسعه گرایانه در ایران را به صورت مناسب تری دنبال کند.

اخبار ویژه ...

    سرویس سیاسی -  رییس سابق قوه قضاییه تاکید کرد: محسنی اژه ای دارای روحیه انقلابی است و تطورات زمانی ایشان را دچار چرخش نکرده و 
بر مبانی انقلابی همواره پایبند هستند.

دولت سوم احمدی نژاد 

سهم خواهی ها 

انتقال قدرت

مدافعان طالبان 

یاس جامعه 

سفیر شد

حسین مرعشی-احمدی نژاد 

محسن رهامی گفت : در چینش کابینه باید رویکرد فراجناحی بودن دیده شود و 
قبل از اینکه به افراد کابینه نگاه سیاسی شود، به توانمندی و سابقه آن ها دقت شود. 
اکنون شایعه شده که دولت رئیسی، دولت سوم احمدی نژاد است و این به خاطر 
افرادی است که در اطراف رئیسی هستند. اگر این شایعه واقعیت داشته باشد، دولت 
او ناموفق خواهد بود. رئیسی باید کسانی را انتخاب کند که به منافع ملی اولویت 
می دهند. او باید از افراد چابلوس پرهیز کند، زیرا آن ها در هر شرایطی دنبال منافع 

شخصی خود هستند.

نماینده مردم کرمان در مجلس شورای اسامی با بیان اینکه سهم خواهی گروه های 
سیاســی از دولت جدید اقدامی مذموم است، گفت: دولت نباید به شکل شرکت 
تعاونی اداره شــود. محمدمهدی زاهدی گفت: هیچ گروهی نباید از دولت جدید 
ســهم خواهی کند و دولت نباید به شکل شرکت تعاونی اداره شود. سهم خواهی 
افراد و گروه های سیاسی از دولت جدید اقدامی مذموم و اشتباه است و گروه های 
مختلف می توانند پیشنهادات خود را به رئیس جمهور منتخب ارائه دهند اما نباید 

انتظار داشته باشند که حتماً مورد پذیرش وی قرار گیرد. 

محمود واعظی رییس دفتر رییس جمهور گفت :بارها گفته ام که دولت در این شرایط 
بسیار سخت جنگ اقتصادی تاش زیادی می کند تا کشور را اداره کند و کمبودی 
نباشد. در پی این بودیم تحریم ها زودتر برداشته شود چون با برداشته شدن تحریم ها، 
پول های ما از کشورهای مختلف آزاد می شود و نرخ ارز پایین می آید و با پایین آمدن 
نرخ ارز، قیمت کالاها کاهش می یابد و این خواست ما است. وی در واکنش به ادعای 
تحمیل وزیر یا اعضای کابینه از سوی دولت دوازدهم به دولت منتخب گفت: رییس 
جمهوری دســتور داده است انتقال قدرت آرام داشته باشیم و از طرف دیگر همه 
اطاعات خود را در اختیار آقای رییسی قرار دهیم. می خواهیم طوری عمل کنیم 
وقتی رییس جمهوری منتخب، دولت را تحویل گرفت به اندازه ما اطاعات داشته 
باشد. می خواهیم همکاری داشته باشیم چون سال ۹۲ کسی با ما همکاری نکرد و ما 

خود در پی این وزیر و آن وزیر می رفتیم و اطاعات می گرفتیم.

روزنامه جمهوری اسامی نوشت: این روزها برخی جماعت رسانه چی که خود 
را "عالمِ کلِ خفیات" می دانند، قلم به تطهیر این جماعتِ طهارت ناپذیر بر صفحه 
ســفید کاغذ می برند و حرافانِ سبک کام و تریبون دار هم گوی سبقت را از همه 
می ربایند!پیشــنهاد می شود همین مدافعان امروزین طالبان را بفرستیم مدتی میان 
طالبان نشست و برخاست و زندگی کنند و از مهر برادران خویش توشه برگیرند و 
بعد به تشریح روزگارشان قلم بزنند و سخن بگویند. این می تواند به همه ما کمک 
کند برای رسیدن به شناخت تازه از طالبانی که متمدن شده اند. حتی برای طفان 

دبستان و پیرزنان و پیرمردان روستای ما هم کمک شایانی خواهد بود!

محسن هاشمی، رییس شورای شهر تهران گفت: انتظار از رسانه های حاکمیتی و 
مدیریت شهری آینده آن است که به نقاط مثبت گذشته نیز اشاره شود و ازسیاه نمایی 
خودداری گردد که بر فضای منفی ویاسی که در بخش قابل توجهی از جامعه نسبت 
به موثر بودن نهاد های انتخابی وجود دارد و موجب عدم مشــارکت در انتخابات 
اخیر گردید افزوده نشود و امید جای یاس، مشارکت جای قهر و هم افزایی جای 

تخریب را بگیرد.

کاردار سفارت ایران در لندن از ورود سفیر جدید ایران به انگلستان خبر داد. حسین 
متین در توییتی نوشت: »آقای محسن بهاروند پس از ارائه استوارنامه خود به ملکه، در 
مقام سفیر ایران در انگلیس کار خود را آغاز خواهد کرد.«. پیش از او حمید بعیدی نژاد 

سفیر ایران در لندن بود.

حسین مرعشی، عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران، در رابطه با احتمال حضور 
اعتدالیون و اصاح طلبان در کابینه رئیس جمهور منتخب با توجه به شعارهای او 
عنوان کرد: اینکه از رییس جمهور انتظار داشته باشیم که کابینه اش از دیگر جناح های 
سیاسی باشد انتظار مناسبی نیست. مهمترین نکته ای که اگر آقای رییسی بتوانند عمل 
کنند مناسب خواهد بود این است که در سطوح بعد از وزرا، شایسته سالاری را مبنای 
انتخاب ها قرار بدهند و کمتر به سیاسی کاری توجه کنند. این خاف کاری است 
که آقای احمدی نژاد انجام داد و در همه سطوح فنی و اجرایی کشور، نگاه سیاسی 
را اعمال کرد و با سیاسی کردن همه نهادها و بخش ها به کشور لطمه زد. او افزود: 
امیدواریم آقای رییسی در معاونت های فنی و در حوزه های تخصصی اصل را بر 
تخصص بگذارند تا گرایش سیاسی، اگر این بخش موفق باشد دولت می تواند برای 

کشور کارهای موفقیت آمیز انجام بدهد.

نماینده مجلس :

مقبولیت عمومی دولت آینده با ترکیب سیاسی 
متنوع  بیشتر می شود

سرویس سیاسی -  نماینده مجلس شورای 
اسامی  گفت:  اگر در تشکیل کابینه دولت 
آینده ترکیب سیاســی بازتر باشد و بتواند 
طیف های متنــوع فکری را در خود جای 
دهد مسلما مقبولیت عمومی بیشتری در 

جامعه و مجلس پیدا می کند.
»غامرضا نوری قزلجه« در مورد تشکیل 
کابینــه دولت آینده گفت: بــا پایان یافتن 
انتخابات و پیروزی ســید ابراهیم رییسی 
دولت جدیدی در حال شکل گیری است. 
چگونگی تشکیل کابینه  در دو بعُد سیاسی 
و اجرایی قابل بحث است: در بعُد سیاسی 

این چینش به سلیقه رییس جمهور منتخب 
بستگی دارد که چگونه ترکیب کابینه اش را 
انتخاب کند آیا دیدگاه های سیاسی افراد را 
به صورت محض می بیند یا فراجناحی عمل 
می کند؟ از دیدگاه سیاسی ترکیب کابینه به 
نظر رییس جمهور  بستگی دارد. ، اما از نظر 
فنی باید افراد قوی، کارآمد و مدیر را برای 

کابینه اش معرفی کند.
ســخنگوی فراکسیون مســتقل ولایی با 
حساس خواندن شــرایط موجود کشور 
گفت:ایــران از نظر اقتصادی  درشــرایط 
ســختی به سر می برد و در این وضعیت به 

افــراد توانمند و کار بلدی نیاز دارند که  در 
زمینه فنی اشراف کامل و در سایر حوزه ها 

هم اطاعاتی داشته باشند.
نماینده مردم بســتان آباد خاطر نشان کرد: 
روحیه کار جدی در شرایط حساس کشور 
باید مهمترین اولویت اعضای کابینه باشد. 
مجلس امیدوارم است که رییس جمهوری 
منتخب چنین ترکیبی را برای کابینه خود 

معرفی کند.
نوری قزلجه گفت:  اگر ترکیب سیاسی در 
تشکیل کابینه بازتر باشد و  دولت آینده بتواند 
طیف های متنوع فکری را در خود جای دهد 
مسلما مقبولیت عمومی بیشتری در جامعه و 

مجلس پیدا می کند.
وی افزود:مساله فنی بودن در تشکیل کابینه 
جدید مهم است باید افراد توانمند معرفی 
شوند تا بتوانند حوزه مسوولیت خود را به 

سرانجام برسانند.
سخنگوی فراکسیون مستقل ولایی مساله 
اقتصاد و معیشــت مــردم  را چالش مهم 
پیش روی دولت سیزدهم خواند و عنوان 
کرد:حل مشکات معیشتی موضوع بسیار 
مهمی اســت و این مســاله جدا از روابط 
خارجی و رویکرد ما در حوزه بین المللی 
نیست، اگرچه تفاوت دیدگاه در این زمینه 

وجود دارد، اما کسی نمی گوید پیوند حوزه 
اقتصاد با سیاست خارجی بی ارتباط است.

نوری قزلجه تاکید کرد:حل مساله معیشت 
مردم بدون سرمایه گذاری قابل انجام نیست، 
اگر  در کوتاه مدت منابعی تهیه و تقسیم شود  
در طی چند ماهه حال مردم خوب می شود 
اما این هم اقدام اساسی برای حل مشکات 
معیشتی نیست. در این کشور باید سرمایه 
گذاری و تولید اتفاق بیفتد پشتوانه پول ملی 
تقویت شود تا بتوان مساله اشتغال  را حل 

کنیم  و تامین رفاه حاصل شود.
وی افزود:سرمایه گذاری  و جذب سرمایه 
گذاران خارجی موتور محرک اقتصاد کشور 
است که به تولید ثروت و اشتغال منجر می 
شــود و می تواند مشکات معیشتی را به 

تدریج حل کند.
نماینده مردم بستان آباد با اشاره به یکدست 
بودن دولت و مجلس  در شــرایط کنونی 
گفت: یکدســت بــودن دولت و مجلس 
خیلی از بهانه های  حوزه تعامل را می گیرد 
و عرصــه را برای کار بدون بهانه فراهم می 
کند ،امیدواریم این یکدست بودن در جهت 
پیشبرد اهداف توسعه ای کشور شکل گیرد 
و نتیجه خوبی در حوزه اقتصاد نصیب ملت 

ایران شود.

نماینده مجلس شورای اسلامی ؛

دولت آینده در سیاستگذاری و انتصابات دچار خطا نشود

سرویس سیاســی -  نماینده مردم دماوند و فیروزکوه از 
رییس جمهوری منتخب کشــور خواست همکارانش را 
از افراد تحصیل کرده و خوشنام برگزیند تا دولت آینده در 

سیاستگذاری ها دچار خطا نشود. 
»سید احمد رسولی نژاد« در نطق میان دستور خود با تبریک 
به آیت الله رییســی به عنوان سیزدهمین رییس جمهوری 
منتخب ایران گفت:  باید از این فرصت کم نظیر برای ساختن 
کشور و برقراری عدالت، پیشرفت و اقتدار ایران اسامی 

استفاده کرد.
نماینده مردم دماوند و فیروزکوه با توصیه به رییس جمهور 
منتخــب مبنی بر اینکه گایه ها و مطالبات مردم و نظرات 
کارشناسی افراد دانا و باتجربه شنیده و جدی گرفته شود،  
گفت:  مشــکات مردم به علت دشــمنی های بیرونی، 
بی تدبیری ها و خیانت های داخلی بسیار زیاد و متنوع است 
اما خوشبختانه رییس جمهوری منتخب فردی درد شناس 
اســت و انشاالله با برگزیدگان همکاران کاربلد، مخلص، 
پرتاش و ناکام گذاشتن عناصر فرصت طلب، سبب کاستن 

از دردها و  رنج های مردم خواهدشد.
وی با بیان اینکه آیت الله ابراهیم رییسی همکارانش را از افراد 

تحصیل کرده و خوشنام برگزیند، گفت: روحیه جوان، مومن 
و انقابی که دارای پاکدستی هستند از مهمترین معیارها برای 

مسوولان دولت آینده است.
رسولی نژاد با بیان اینکه مجلس از سیاست ها و برنامه های 
دولت آیت الله رییسی برای رفع مشکات اساسی کشور 
و کاهــش رنج های مردم حمایت خواهد کرد، گفت: البته 
درباره عملکرد اجرایی دولت، نظارت جدی خواهیم داشت 
و در مسیر خدمت گذاری به دولت سیزدهم گام برمی داریم.

وی بــا تاکید بر اینکه طبق فرمایش رهبر معظم انقاب و 
دیدگاه های رییس جمهور منتخب، برخورداری از امنیت 
و  معیشت و برخورداری از کشوری مقتدر حق همه مردم 
است، خاطرنشان کرد: دشمنان ایران و اسام فهمیدند که 
دوره جدیدی از همگرایی با محوریت ایران و همسایگانش 
آغاز شده و باید دولت آینده دقت کند در سیاست گذاری 
و انتصابات دچار خطا نشود و همکاری های بین المللی بر 

اساس عدالت و احترام متقابل پیگیری شود.

سرویس سیاسی- نماینده مردم شوشتر و گتوند گفت: اگر اجرای عدالت و 
مبارزه با فساد اولویت اول دولت سیزدهم باشد بسیاری از مشکات کشور 

حل می شود.
»سهراب گیانی« در مورد  چالش های تشکیل کابینه دولت جدید گفت: اولین 
اولویت دولت آینده باید اجرای عدالت و مبارزه با فساد باشد رسیدگی به این 

موضوعات می تواند مشکات  زیادی را در کشور حل کند.
نماینده مردم شوشتر و گتوند خاطر نشان کرد: اگر در دولت سیزدهم  روش 
اداره کشــور تغییر نکند حتما  این دولت  ضربه می خورد و موفق نخواهد 
شــد، زیرا طی چهل ساله گذشته این رویه همچنان بدون تغییرات ادامه پیدا 

کرده است.
گیانی کاهش ارزش پول ملی ایران  را از چالش های جدی دولت سیزدهم 
خواند و گفت: اگر در دولت آینده ارزش پول ملی ارتقا پیدا نکند مشکات 
جدی تری در حوزه اقتصاد خواهیم داشــت و باید این مساله در دستور کار 
دولت جدید قرار گیرد همچنین کنترل قیمت ها بخصوص در بخش مسکن 
مهم است و نظارت جدی در این حوزه می تواند مشکات معیشتی مردم را 

تا حدودی حل کند.
عضو کمیسیون انرژی مجلس با اشاره به شعار سال ۱۴۰۰ »تولید، پشتیبانی ها 
و مانع زدایی ها« که از ســوی رهبر انقاب مشــخص شده، گفت: شعار سال 
یک کار اساسی و پایه ای است که اگر تحقق پیدا کند و صنعت تولید با ورود 
بخش خصوصی فعال شود کمتر از  سه سال مساله اشتغال و وابستگی های 

ایران  به خارج از کشور حل خواهد شد.
گیانــی اتمام پروژه های نیمه تمام را از دیگر اولویت های مهم دولت آینده 
دانست و گفت: دولت سیزدهم باید اتمام پروژه های نیمه تمام را در دستور 
خود قرار دهد تا بتواند با تقویت ســاختارهای اقتصادی گام مهمی در حل 

مشکات مردم بردارد.
عضو کمیســیون انرژی مجلس افزود: تنظیم برنامه پنج ســاله هفتم توسعه 
کشــور از دیگر موضوعات مهمی اســت که در دولت آینده باید مورد توجه 

جدی قرار گیرد.
نماینده مردم شوشتر  و گتوند یکدست بودن دولت و مجلس را مثبت ارزیابی 
کرد و گفت: یکدستی دولت و مجلس باعث  وحدت قوا  می شود و مانع های 
سیاسی و نگاه های جناحی را از پیش رو بر می دارد و موفقیت های بیشتری  
را در اداره کشور در پی خواهد شد و نافی این نیست که مجلس اقدام نظارتی 
بر قوه مجریه نداشته باشد مجلس نظارت خود را در همه سطوح پیگیری می 

کند و برای حل مشکات مردم به دولت آینده کمک خواهد کرد.

نماینده مجلس :

مبارزه با فساد و اجرای عدالت 
حلال مشکلات کشور است

سرویس سیاسی- سید مصطفی هاشمی طبا گفت: دولت آینده باید ایران را 
نجات دهد و در این بین اصا اهمیت ندارد دولت با چه جناحی اســت و یا 

اصا فراجناحی است. 
دولت ســید ابراهیم رئیسی می تواند دولتی فراجناحی باشد؟ آیا او دولت از 
تمام ظرفیت های نیروهای سیاسی استفاده می کند یا خیر؟ اینها پرسش هایی 
اســت که بعد از تماس هایی که برای اخذ نقد و نظر به برخی شخصیت های 
سیاســی اصاح طلب گرفته شده، مطرح می شود و اینکه آیا دولت رئیسی با 

این رویکرد می تواند بر مشکات عدیده کشور فائق آید یا نه؟
سید مصطفی هاشمی طبا درباره این موضوع گفت: »فرض کنیم آقای رئیسی 
دولتی فراجناحی تشــکیل دهد؛ اگر نتواند کار مثبتی انجام دهد، فایده ندارد. 
حالا بگوییم دولت فراجناحی اســت، تک جناحی اســت یا دو جناحی، چه 
فرقی می کند؟ مهم این اســت که دولت بتواند مشکات کشور را حل کند و 
ایران را نجات دهد. دولت فراجناحی لزوما دولت خوبی نیســت؛ همچنین 
دولت حزبی و جناحی هم می تواند بد باشد اما همه این ها اگر در اندیشه حل 

مشکات باشند می توانند امیدبخش باشند«.
او ادامــه داد: »اکنون مهم ترین اولویت دولت باید نجات ایران باشــد. ایران 
یعنی همین منطقه جغرافیایی که می بینیم. ایران در ورطه خطرناکی قرار دارد 
و باید در اندیشه نجات کشورمان باشیم و این مهم میسر نمی شود مگر با یک 

دولت با خاصیت«.
این فعال سیاسی در تشریح »نجات ایران« بیان کرد: »نجات ایران یعنی نجات 
خطراتی که بر تمامیت ارضی ما وجود دارد. شــما نگاه می کنید که از شــمال 
و شــمال شرقی، اســرائیل یک خطر مهم است، از غرب کردستان عراق و از 
شرق هم این روزها بازهم طالبان قدرت گرفته اند و برخی در داخل در کمال 
تعجب می گویند ارتباط با طالبان خوب اســت. از طرفی مشکات داخلی، 
ویران کننده است. اکنون کشاورزی ما در حال نابودی است، تمام تالاب های 
ما از بین رفته است و اقتصاد هم که به کلی نابود است. این وضعیت کشور را 
نابود می کند و دولت آینده باید ایران را نجات دهد و در این بین اصا اهمیت 

ندارد دولت با چه جناحی است و یا اصا فراجناحی است«.
او درباره اینکه آیا دولت سید ابراهیم رئیسی قادر خواهد بود بر این مشکات 
فائق آید یا خیر، اظهار کرد: »من در شعارهای انتخاباتی همه نامزدها موضوع 
خاصی ندیدم که بتوانم بگویم بر اساس آن شعار می توان امید به بهبود داشت 
اما به هر حال امیدواریم که آقای رئیسی این مشکات را دریابد و عزم جدی 

برای حل آنها داشته باشد«.
هاشــمی طبا در پایان گفت: »من نمی فهمم موضع سیاسی گرفتن یعنی چه؟ 
اصا موضع سیاســی به چه دردِ امــروز ایران می خورد؟ موضع دولت نباید 
سیاسی باشد بلکه باید مبتنی بر سازندگی باشد. من به صراحت می گویم اگر 
بدترین حاکم بیاید و بهترین کار را بکند، مخصلشــم هســتیم اما اگر بهترین 

حاکم، بدترین عملکرد را داشته باشد، هیچ فایده ای نخواهد داشت«.

مصطفی هاشمی طبا:

دولت رئیسی باید به فکر نجات 
ایران باشد

ســرویس سیاسی- وزیر کشور گفت: اگر قرار است خاموشی داشته باشیم، این 
خاموشی برنامه ریزی شده، توزیع شده و با اطاع و آگاهی قبلی مردم باشد تا خود 

را آماده کنند. 
عبدالرضا رحمانی فضلی در حاشیه نشست ستاد اطاع رسانی و تبلیغات اقتصادی 
در جمع خبرنگاران گفت: این جلسه با مصوبه جلسه سران در ستاد هماهنگی های 
اقتصادی تشکیل شد. وظیفه ما این بود حلقه وصل و رابط بین حوزه های اقتصادی 

و اخبار عمومی به مردم و همچنین فعالان عرصه اقتصادی از نظر رسانه ای باشیم.
وزیر کشــور ادامه داد: تاکنون جلســات خوبی برگزار شد و با توجه به ترکیب در 
جلسه که اکثریت نمایندگان رسانه های مهم و موثر، بخش خصوصی، تعاونی ها و 
دستگاه های اجرایی هستند، همه حرف ها گفته و شنیده شود و در نشست امروز هم 
مباحث مساله اصلی روز و افکار عمومی و همچنین برخی نارضایتی ها بیان شد که 

یکی از این موضوعات روند افزایش قیمت بود.
رحمانی فضلی اظهار کرد: دستگاه های مختلفی درباره افزایش قیمت توضیحاتی ارایه 
و تمهیدات و اقدامات لازمی که مقرر است انجام شود را مطرح کردند که امیدواریم 
با اجرای این تمهیدات بتوانیم نسبت به این فضای رو به افزایش قیمت ها، مدیریت 

مطلوب و مناسب داشته باشیم.
وی اضافه کرد: موضوع دیگر ترخیص کالاها در بنادر بود که بانک مرکزی درباره 
تأمین ارز توضیحاتی داد و با توجه به تایید وزارت صنعت نسبت به این موضوع، مقرر 
شد در پیگیری ها و ترخیص تسریع شود. در دو حوزه برق و خاموشی ها که افکار 

عمومی سخت درگیر آن هستند، توضیحاتی در این جلسه داده شد.

وزیر کشور:

خاموشی ها  باید با برنامه
 و اطلاع قبلی باشد


